
C W C Protokół  Nr LV12024 
z sesji Rady Gminy Cewice 

w dniu 12 lutego 2024r. 

Obecni na sesji: 

— Radni wg listy obecności, 

— Wójt Gminy, 

— Skarbnik Gminy, 

— Zastępca Wójta, Sekretarz Gminy, 

— Sołtysi wg listy obecności, 

— Zaproszeni goście, 

— Radca prawny, 

— Protokolant. 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław Keller przywitał  wszystkich 
zebranych i otworzył  LV sesję  Rady Gminy Cewice oraz stwierdził  prawomocność  
obrad, ponieważ  obecnych było 13 radnych. Nieobecni radni: M. Myszk i Z. Tryba. 
W dalszej części obrad Pan Keller poinformował, że obrady Sesji Rady Gminy 
Cewice są  transmitowane za pomocą  urządzeń  rejestrujących obraz i dźwięk 

oparciu o art. 20 ust. lb ustawy z dnia 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. 
Podkreślił, że uczestnicząc w Sesji Rady Gminy Cewice obecni wyrażają  zgodę  na 
przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. c 
rozporządzenia Parlamentu Europejskiego I Rady (UE) 2016/679w sprawie ochrony 
osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 
swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 
rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 r. — tzw. ROD O. 
Zaznaczył  również, że klauzula RODO znajduję  się  na tablicy ogłoszeń  przy wejściu 
do sali obrad. 

Ad.2 

Pan Wiesław Keller odczytał  porządek obrad, który przedstawiał  się  następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji, która odbyła się  w dniu 18.12.2023r. 
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4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Wieś  
Lęborska, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gnilny, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Lęborskiemu, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na 2024 
rok, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinie Komisji stałych Rady Gminy, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie niewyrażenia zgody na utworzenie w budżecie gminy 
funduszu sołeckiego w 2025 r., 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr Uli/454/2023 Rady Gminy 
Cewice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaka ratownika OSP oraz dla kandydata na strażaka ratownika 
OSP, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Budżetu i Rozwoju, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nawiązanie współpracy 
partnerskiej pomiędzy Gminą  Cewice a Gminą  Stanari (Republika Serbska/BiH), 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
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c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIy/461/"2023 Rady Gminy 
Cewice z dnia 18 grudnia 2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniach 
treningowych lub wspomaganych, dla których gminą  właściwą  jest Gmina Cewice, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 
i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psycbicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 
zwokiienia od opłat, jak również  trybu ich pobierania oraz szczegółowych 
warunków przyznawania, wymiaru i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich 
rozliczania i rozszerzenia katalogu osób uprawnionych do tych usług, 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu, 
d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cewice 
na rok 2024", 
a) przedstawienie projektu uchwały, 
b) wyjaśnienia Wójta Gminy, 
c) opinia Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska, 

d) dyskusja, 
e) podjęcie uchwały. 

13. Sprawozdanie z wykonania uchwał  Rady Gminy i informacje Wójta Gminy. 
14. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy: 

a) przedstawienie wniosków i opinii komisji stałych, 
b) pozostałe informacje. 

15. Interpelacje i zapytania, zgłaszane postulaty i oświadczenia radnych. 
16. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
17. Zapytania i oświadczenia sołtysów i przewodniczących zarządów jednostek 

pomocniczych. 
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18. Zamknięcie obrad sesji. 

W dalszej części Przewodniczący Rady zapytał  się, czy ktoś  chciałby wnieść  uwagi 
do odczytanego porządku obrad. 

Nie wniesiono uwag do odczytanego porządku obrad LV sesji Rady Gminy Cewice. 
W związku z tym, Przewodniczący Rady Gminy poddał  pod głosowanie odczytany 
porządek obrad sesji Rady Gminy: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymało się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad.3 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół  z LIV sesji sporządzono 
w terminie zgodnym ze Statutem Gminy Cewice, był  on przesłany wszystkim 
radnym do zapoznania się, a także godzinę  przed sesją  wyłożony został  do wglądu 
w sali obrad nr 1 Urzędu Gminy w Cewicach, w celu zapoznania się. 

Uwag do protokołu nie było, więc przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
protokołu z LIV sesji Rady Gminy Cewice bez odczytywania: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Protokół  z głosowania stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowa Wieś  Lęborska. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
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przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad.5 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 5 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lęborskiemu. 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Wójt Gminy Cewice na podstawie uzasadnienia 
stanowiącego załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag cło przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 6 

Pan Wiesław Kelier odczytał  treść  punktu 6 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Cewice na rok 2024. 

Wójt Gminy omówił  zmiany w uchwale budżetowej Gminy Cewice na rok 2024 
na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Radna M. Bachan opuściła obrady Sesji. 
Stan Rady — 12 radnych. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Pan Grzegorz Partyka przedstawił  pozytywną  opinię  cło odczytanego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Cewice. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
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i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Pozytywną  opinię  do odczytanego projektu uchwały przedstawiła również  Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Pan Michał  Grybisz Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej również  przedstawił  
pozytywną  opinię  do projektu uchwały w imieniu w/w Komisji. 

Pani M. Reclaf miała pytania w kwestii dofinansowania na rzecz szkół. Pytała, czy 
każda ze szkół  otrzyma dofinansowanie i czy szkoły przedstawiły listy potrzeb, które 
w ramach tego zadania będą  zrealizowane? 

Pan Wójt poinformował, że tak. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszoną  autopoprawką: 
za - 12, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Radna M. Bachan powróciła na obrady LV Sesji Rady Gminy Cewice. 
Stan Rady — 13 radnych. 

Ad.7 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 7 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie niewyrażenia zgody na utworzenie w budżecie gminy funduszu sołeckiego 
w2025r. 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Radna Marzena Reclaf przedstawiła pozytyiyną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. Następnie 
podkreśliła, że podziela opinię  Wójta Gminy, co do tego, że środki finansowe 
przeznaczane na fundusze sołeckie w poszczególnych sołectwach należy łączyć, a nie 
rozdzielać, po to by tworzyć  duże projekty i odpowiednią  bazę  infrastrukturalną. Być  
może w przyszłości powróci się  do wcześniejszej formy i przeznaczania funduszy 
sołeckich dla poszczególnych sołectw Wówczas będzie można realizować  mniejsze 
inwestycje. Na chwilę  obecną  istotne jest nie rozdrabnianie tych środkó by stwarzać  
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odpowiednią  bazę  dla mniejszych projektów i inwestycji. 

Przewodniczący Rady zaznaczył, że podziela argumentację  Wójta gminy jak I Pani 
M. Reclaf. Poinformował, że każdego roku Rada Gminy jest zobligowana 
do podejmowania tego rodzaju uchwały. W związku z tym corocznie ten temat będzie 
omawiany. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały ze zgłoszonymi zmianami: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Radny A. Wenta opuścił  obrady Sesji. 
Stan Rady — 12 radnych. 

Ad. 8 

Pan Wiesław KeLler odczytał  treść  punktu 8 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr ŁIII/454/2023 Rady Gminy Cewice z dnia 
29 listopada 2023 r. w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaka ratownika OSP oraz dla kandydata na strażaka ratownika OSP. 

Mecenas — Pan Patryk Celmer udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Radny A. Wenta powrócił  na obrady LV Sesji Rady Gminy Cewice. 
Stan Rady — 13 radnych. 

Pani Marzena Reclaf przedstawiła pozytywną  opinię  do niniejszego projektu uchwały 
w imieniu Komisji Budżetu i Rozwoju Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za- 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Przewodniczący Rady ogłosił  10 min przerwy 
Stan Rady po przerwie — 12 radnych. Nieobecny G. Partyka. 
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Ad.9 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 9 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na nawiązanie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą  
Cewice a Gminą  Stanari (Republika Serbska/BiH). 

Pan Wójt - Jerzy Bańka udzielił  wyjaśnień  do niniejszej uchwały na podstawie 
uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Radny G. Partyka powrócił  na obrady LV Sesji Rady Gminy Cewice. 
Stan Rady — 13 radnych. 

Następnie Pan P. Ś. przedstawił  prezentacje oraz informacje na temat Gminy Stanari 
oraz możliwości współpracy partnerskiej z tą  Gminą. 

Radna A. Kubica poinformowała, że Gmina Cewice ma się  czym pochwalić, 
w szczególności działalnością  GCK w Cewicach, działalnością  Chóru Gminy Cewice 
oraz Zespołu Mareszki. 

Pan Wójt poinformował, że jest otwarty na współpracę  również  z innymi gminami 
partnerskim z zagranicy. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 10 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 10 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie zmiany uchwały nr LI V/461/2023 Rady Gminy Cewice z dnia 18 grudnia 
2023 r. w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
w ośrodku wsparcia i mieszkaniach treningowych lub wspomaganych, dla których 
gminą  właściwą  jest Gmina Cewice. 

Pani E. Maszota — Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach omówiła 
projekt niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 

Pozytywną  opinię  do przedstawionego projektu uchwały przedstawiła Pani Anna 
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Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Pan Keller zapytał, czy odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia i mieszkaniach 
treningowych lub wspomaganych, dla których gnilną  właściwą  jest Gnilna Cewice 
będą  ustalone (przez zespół  powołany przez Panią  Kierownik OPS) na podstawie 
kryteriów dochodowych? 

Pani E. Maszota poinformowała, że pod uwagę  będą  brane kryteria dochodowe. 
Omówiła też  zasady przyjmowania osób do schronisk. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 11 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 11 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności 
za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak 
również  trybu ich pobierania oraz szczegółowych warunków przyznawania, wymiaru 
i zakresu usług sąsiedzkich, sposobu ich rozliczania i rozszerzenia katalogu osób 
uprawnionych do tych usług. 

Pani E. Maszota — Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Cewicach omówiła 
projekt niniejszej uchwały na podstawie uzasadnienia stanowiącego załącznik nr 10 
do niniejszego protokołu. 

Pozytywną  opinię  do przedstawionego projektu uchwały przedstawiła Pani Anna 
Kubica w imieniu Komisji Oświaty, Opieki Społecznej, Zdrowia, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Cewice. 

Pani Marzena Reclaf zapytała się, czy w ramach usług sąsiedzkich będą  zawierane 
umowy cywilno-prawne? 

Pani E. Maszota poinformowała, że tak. 

9 



Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały więcej nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 12 

Pan Wiesław Keller odczytał  treść  punktu 12 porządku obrad: podjęcie uchwały 
w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Cewice na rok 2024". 

Wyjaśnień  do uchwały udzielił  Pan J.  Bańka - Wójt Gminy Cewice na podstawie 
uzasadnienia do niniejszej uchwały, które stanowi załącznik nr 11 do niniejszego 
protokołu. Omówił  w szczególności zmiany w programie w stosunku do roku 
ubiegłego. 

Pan Daniel Wasielewski przedstawił  pozytywną  opinię  do niniejszego projektu 
uchwały w imieniu Komisji Infrastruktury Komunalnej, Inwestycji, Rolnictwa 
i Ochrony Środowiska Rady Gminy Cewice. 

Radni pytań  i uwag do przedstawionego projektu uchwały nie mieli, więc 
przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały: 
za - 13, 
przeciw - 0, 
wstrzymujących się  - 0. 

Ad. 13 

Wójt Gminy Cewice na wstępie poinformował, że uchwały z ostatniej sesji zostały 
przekazane do organów nadzoru, które nie wniosły uwag. Następnie przedstawił  
blok informacyjny na poniższe tematy: 

• remont dróg na terenie Gminy oraz dróg wojewódzkich po okresie zimowym, 
• uroczystość  przekazania wozu strażackiego dla OSP Łabunia w dniu 23.03.2024r. 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady Gminy Cewice - Pan Wiesław IKeller odczytał  n/w opinie 
wypracowane prze komisje stałe Rady Gminy Cewice: 

• pismo nr OSD.0012.3.18.2023 z dnia 19.12.2023 r. - opinie IKomisji 
Infrastruktury IKomunalnej, Inwestycji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 
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Gminy Cewice (załącznik nr 12 do niniejszego protokołu). 

Następnie Pan Keller podziękował  Pani Sołtys Sołectwa Cewice oraz wszystkim, 
którzy zaangażowali się  w inicjatywę  wystąpienia z petycją  do Marszałka 
Województwa Pomorskiego w kwestii pilnego remontu DW nr 212 oraz 214. 

Ad. 15 

Radny A. Wenta poinformowała, że od dnia 14.02.2024 r. zaplanowano zamknięcie 
drogi wojewódzkie nr 214 w Lęborku w związku z budową  wiaduktu przy ui. 
Krzywoustego w Lęborku. Zaapelował, aby korzystać  z objazdu przez miejscowość  
Pogorze]ice nie tylko przez Popowo. 

Ad. 16 

W związku z brakiem interpelacji, zapytań, postulatów i oświadczeń  zgłaszanych 
na poprzedniej sesji, nie ma również  na nie odpowiedzi. 

Ad. 17 

Sołtysi Gminy Cewice nie zabrali głosu w niniejszym punkcie. 

Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Cewicach — Pan Karol Płotka 
poinformował, że zabezpieczono środki w budżecie GCK na wyposażenie nowo 
wybudowanych świetlic wiejskich w Oskowie i Unieszynie. Omówił  działalność  
nowych Kół  Gospodyń  Wiejskich, które powstały i działają  w tych miejscowościach 
oraz imprezy i uroczystości, które się  odbywają  w nowych świetlicach wiejskich. 
Wskazał  także na potrzeby dot. wyposażenia również  świetlicy wiejskiej w Osowie 
Lęborskim. 

Radna Marzenna Reclaf odniosła się  do słów Dyrektora GCK, które potwierdzają  
dobry kierunek działania, gdzie tworzona jest baza w postaci nowych świetlic. 

Wójt przedstawił  informacje na temat działalności Kół  Gospodyń  Wiejskich 
na terenie Gminy Cewice oraz możliwości pozyskiwania środków zewnętrznych 
na działalność  KGW 

Pani Reclaf poinformowała, że będzie możliwość  pozyskania środków na działalność  
KGW z LGD Bursztynowy Pasaż. 
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Ad. 18 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LV sesji Przewodniczący Rady - Pan 
Wiesław KeHer podziękował  zebranym za przybycie i zamknął  obrady 
o godz. 1510.  

Protokół  sporządziła: 
Dnia 19.02.2024r. 
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